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Version frangaise (corrigée)

Simon Pierre Etoundi est journaliste, diplémé de I'Ecole supérieure des sciences et techniques de
l'information et de la communication (ESSTIC) de I'Université de Yaoundé Il (Cameroun), et titulaire d'un
master 2 en gouvernance et action publique de I'Université catholique d’Afrique centrale.

Fort de plus de 25 ans d’expérience, il est coordonnateur de I'édition en ligne de Cameroon Tribune,
principal quotidien camerounais. Au cours de sa carriére, il a couvert 'ensemble de I'actualité nationale et
internationale — du sport & I'’économie, en passant par la politique et les relations internationales. Il
coordonne également la rédaction du magazine Notre Afrik, ou ses analyses mettent en lumiéere les
dynamiques du continent.

Entre exigence d’exactitude et souci de vulgarisation, il cultive une plume attentive aux mutations d’'une
Afrique en pleine transformation.

English version (edited)

Simon Pierre Etoundi is a journalist, a graduate of the Advanced School of Mass Communication
(ESSTIC) at the University of Yaoundé Il (Cameroon), and holds a Master’s degree in Governance and
Public Action from the Catholic University of Central Africa.

With more than 25 years of experience, he serves as the Online Edition Coordinator at Cameroon
Tribune, the country’s leading daily newspaper. Throughout his career, he has covered the full spectrum of
national and international news—from sports to economics, as well as politics and international affairs. He
also coordinates the editorial team of Notre Afrik magazine, where his analyses shed light on the
continent’s dynamics.

Combining accuracy with accessibility, his writing remains attentive to the transformations shaping a
changing Africa.



